

Title (en)
Device for blasting large workpieces.

Title (de)
Vorrichtung zum Strahlen grosser Werkstücke.

Title (fr)
Dispositif pour grenailler des pièces de grandes dimensions.

Publication
EP 0123847 A1 19841107 (DE)

Application
EP 84102835 A 19840315

Priority
CH 176883 A 19830330

Abstract (en)
The device serves to blast large workpieces located within a working area. It has at least one blast nozzle (4) connected by a blasting-medium hose to a blasting-medium source. To facilitate the manipulation of the blast nozzle (4), provision is made for each nozzle (4) to be mounted by means of a universal joint (27) on an operator's cab (1) with a lockable access opening and to be pivotable on all sides by an actuating element (5) arranged in the cab (1), for the effective area of the nozzle to be observable through a window (2), and for the cab (1) to be mounted so as to be horizontally and vertically displaceable in at least part of the working area. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Vorrichtung dient dem Strahlen von innerhalb eines Arbeitsbereiches befindlicher, großer Werkstücke. Sie weist mindestens eine durch einen Strahlmittelschlauch mit einer Strahlmittelquelle verbundene Strahldüse (4) auf. Zur Erleichterung der Handhabung der Strahldüse (4) ist vorgesehen, dass jede Düse (4) mittels eines Universalgelenkes (27) an einer Personenkabine (1) mit verschließbarer Einstiegsöffnung gelagert und durch ein in der Kabine (1) angeordnetes Betätigungselement (5) allseits schwenkbar und der Wirkungsbereich der Düse durch eine Fensteröffnung (2) beobachtbar ist und daß die Kabine (1) in mindestens einem Teil des Arbeitsbereiches horizontal und vertikal verschiebbar gelagert ist.

IPC 1-7
B24C 3/06

IPC 8 full level
B24C 3/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
B24C 3/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 2611219 A 19520923 - GLADFELTER WILTIE I
- [X] US 2440222 A 19480420 - KEEFER WALTER L
- [A] DE 2109110 A1 19730208 - BADISCHE MASCHF GMBH
- [A] DE 2525761 A1 19761223 - GUTMANN GES FUER MASCHINENBAU
- [A] GB 2090553 A 19820714 - KENNECOTT CORP

Cited by
DE3629623A1; FR2603219A1; US2020316752A1; US11964362B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0123847 A1 19841107

DOCDB simple family (application)
EP 84102835 A 19840315